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Rada Powiatu Łęczyckiego 

 

PROTOKÓŁ NR VII/2024 

 

z obrad VII Sesji Rady Powiatu Łęczyckiego odbytej w dniu 4 grudnia 2024 roku w sali 

konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Łęczycy. 

 

P-kt 1. 

W niniejszym punkcie porządku obrad Radny Krzysztof Hopaluk – Przewodniczący Rady 

Powiatu Łęczyckiego o godz. 8.43 dokonał otwarcia sesji, która została zwołana w trybie 

art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Następnie po powitaniu  radnych  

i zaproszonych gości oraz sprawdzeniu frekwencji oświadczył, iż aktualnie w sesji 

uczestniczy 17 Radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał. Sesja została zwołana prawidłowo, Radni nie zgłosili uwag w tym zakresie. 

Obrady sesji  były transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. 

Podstawą prawną  jest art. 6 ust.1 lit c) Rozporządzenia  Ogólnego o Ochronie  Danych 

Osobowych  (RODO), zgodnie z którym  przetwarzanie jest niezbędne  do wypełnienia 

obowiązku prawnego wskazanego  w art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym. 

Radni głosowali za pomocą  systemu do głosowania e-sesja. 

Protokół z sesji  stanowi streszczenie obrad. Pełny zapis przebiegu sesji utrwalony 

jest w formie pliku cyfrowego, który przechowywany jest na nośniku cyfrowym  

w Starostwie Powiatowym w Łęczycy  oraz udostępniany jest w Biuletynie Informacji 

Publicznej.   

 

Ponadto w sesji wzięli udział:  

1. Pan Wojciech Zdziarski                      -  Wicestarosta Powiatu Łęczyckiego 

2. Pani Renata Wilińska                         –  Skarbnik Powiatu 

3. Pani Iwona Janiuk                              –  Radca prawny 

4. Pan Ireneusz Barański                       -  Sekretarz Powiatu 

5. Pan Paweł Granosik                          -  Kierownik Wydziału Oświaty i Pomocy 

                                                                  Społecznej 

6. Pan Janusz Jankowski                      -  Kierownik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu 

7. Pan Karol Niewiadomski                   -  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łęczycy 

8. Pani Beata Miłecka                           -  Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

                                                                 w Łęczycy 

 

Lista   obecności   radnych   stanowi   załącznik   nr 1  do   niniejszego    protokołu, natomiast  

zaproszonych  gości  -  nr 2. 

Nawiązując do porządku obrad Radny Krzysztof Hopaluk zapytał, czy są propozycje zmian 

do wcześniej ustalonego porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  

4. Informacja Starosty o działalności Zarządu  Powiatu w okresie między sesjami. 
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5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Łęczyckim za rok 

szkolny   2023/2024. 

6. Informacja o przygotowaniu Zarządu Dróg Powiatowych w Łęczycy do zimy 

2024/2025. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych. 

8. Podjęcie uchwał w  sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale Nr LXVIII/340/23 Rady Powiatu Łęczyckiego 

z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łęczyckiego na 

2024 rok; 

b) wprowadzenia zmian w uchwale Nr LXVIII/339/23 z dnia 27 grudnia 2023 r.                    
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łęczyckiego na 
lata 2024–2028; 

c) uchwalenia Programu współpracy Powiatu Łęczyckiego z organizacjami                        
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2025 
rok;  

d) wprowadzenia zmian w Uchwale Nr LXXIII/362/24 Rady Powiatu Łęczyckiego               
z dnia 20 marca 2024 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz           
wysokości środków  Funduszu na te zadania w 2024 roku; 

e) ustalenia na 2025 rok opłat za usunięcie i parkowanie pojazdów na parkingu               
strzeżonym oraz o wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 
usunięcia pojazdu.  

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie  obrad.   

 

 

P-kt 2. 

Realizując kolejny punkt porządku Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie uwag                    

do treści protokołu z VI Sesji. W związku z tym, że nikt nie wniósł uwag, Rada Powiatu  

w wyniku  głosowania  w obecności 17 radnych, jednogłośnie przyjęła protokół  z VI Sesji 

odbytej w dniu  30 października 2024 roku.  

 

 

P-kt 3. 

W niniejszym  punkcie  Radny Janusz Mielczarek – Starosta Łęczycki przedstawił 

sprawozdanie  z  wykonania  uchwał   Rady  Powiatu  Łęczyckiego podjętych podczas obrad  

VI  Sesji w dniu 30 października – zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

P-kt 4. 

W niniejszym punkcie Radny Janusz Mielczarek – Starosta Łęczycki przedstawił informację  

o działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. 
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Radny Zbigniew Marczak zadał pytanie odnośnie umowy z Bankiem BS Lututów Oddział  

w Łęczycy. Poprosił o wyjaśnienie z czego wynika ta zmiana i czy jeżeli w/w bank będzie 

obsługiwał Starostwo od nowego roku to wpłaty za wydawane zaświadczenia (np. wypis  

z rejestru gruntów) będą bezpłatne czy też będą podlegały dodatkowej opłacie.  

Pan Starosta Janusz Mielczarek poinformował, że umowa z Bankiem Spółdzielczym BS 

Lututów Oddział w Łęczycy jest podpisana w wyniku przeprowadzonej procedury 

konkursowej. W związku ze zmianą banku w dniu 2 stycznia będą wymagane wpłaty 

gotówkowe.  

Pani Skarbnik Renata Wilińska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o opłaty od przeprowadzonych 

transakcji w placówce banku to one cały czas były i będą, natomiast korzystanie z terminali 

płatniczych nie będzie się wiązało z dodatkowymi opłatami. W poprzedniej umowie był zapis 

o zwolnieniu z opłat, jednak bank nie chciał się zgodzić, żeby to zwolnienie wystąpiło 

również teraz. Bank z którym Starostwo dotychczas współpracowało nie przystąpił do 

przetargu.  

Radna Monika Kilar-Błaszczyk zadała pytanie odnośnie spotkania z Dyrekcją Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Łęczycy, podczas którego wysłuchano założeń zmierzających do 

poprawy wyniku finansowego i przedstawiono działania w ramach oddziałów przynoszących 

ujemny wynik dla oddziałów noworodkowego i ginekologicznego. Poprosiła o udzielenie 

informacji czy zostały już wypracowane jakieś działania.  

Radny Janusz Mielczarek – Starosta Łęczycki podkreślił, że Dyrektor ZOZ w Łęczycy został 

zobowiązany do przedstawienia koncepcji programu naprawczego, którego założeniem jest 

doprowadzenie do trwałego zbilansowania szpitala. Dyrektor wskazał, że są oddziały, które 

nie rokują zmniejszenia deficytu, ponieważ zależą od ilości porodów. Została przedstawiona 

koncepcja zakładająca, aby te oddziały, które będą miały mniej niż 400 porodów rocznie 

zostały przeznaczone do likwidacji, jeśli odległość między oddziałami nie będzie zbyt duża. 

Nie ma jednak na chwilę obecną przepisu prawnego, który by to nakazywał. Dyrektor 

zaproponował, aby w miejsce tych oddziałów, gdyby miały być zlikwidowane została 

zwiększona ilość łóżek na innych oddziałach. Dzięki temu kontrakt nie będzie zmniejszany, 

a sytuacja finansowa szpitala się poprawi. Pan Starosta dodatkowo zwrócił uwagę na 

techniczne możliwości wykorzystania sztucznej inteligencji, np. w dziedzinie opisu zdjęć 

radiologicznych, usg, tomografu czy rezonansu. Póki co szpital czeka na rozwiązania 

systemowe związane z nową ustawą, która przewiduje możliwość wzięcia kredytu z BGK 

na 10 lat i jeżeli program naprawczy będzie realizowany z pełną determinacją i terminowo, 

co roku 10% tego kredytu będzie umarzane.  

Radny Zbigniew Marczak zapytał czy koncepcja poprawy wyniku finansowego dotyczy tylko 

oddziału ginekologiczno-położniczego czy też całego szpitala. Dodał, że Rada Powiatu nie 

jest informowana na bieżąco o sytuacji finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej.  

Pan Starosta Janusz Mielczarek podkreślił, że program naprawczy dotyczy całego szpitala, 

a jednym z głównych punktów poprzedniej wspólnej komisji była sytuacja finansowa Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Łęczycy. Radny nie uczestniczył jednak w tym posiedzeniu, gdzie była 

obecna kadra zarządzająca szpitala i nie wypełnia swoich obowiązków związanych  

z uczestnictwem w co najmniej dwóch komisjach. Na w/w spotkaniu radni mieli możliwość 

zadawania pytań i zostali zapoznani z danymi dotyczącymi bieżącego funkcjonowania 

szpitala. Za 9 miesięcy tego roku szpital ma wynik dodatni około 1,5 mln zł. Szpital 

przegrywa sukcesywnie procesy sądowe związane z pozwami od pielęgniarek, musi 
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wypłacać zasądzone kwoty i to będzie w najbliższej perspektywie znacząco pogarszało jego 

wynik finansowy.  

Radny Zbigniew Marczak odniósł się do wypowiedzi Starosty, że nie uczestniczy  

w posiedzeniach komisji. Zaznaczył, że bierze udział w obradach komisji do której należy,  

a pracę w innej komisji uniemożliwili mu Starosta oraz grupa radnych trzymających władzę 

w powiecie łęczyckim.  

 

 

P-kt 5. 

W niniejszym punkcie Przewodniczący Rady Krzysztof Hopaluk zaznaczył, że informacja  

o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Łęczyckim za rok szkolny 2023/2024 

została przesłana do wiadomości radnych, zgodnie z załącznikiem nr 5 do protokołu. Odbyła 

się również dyskusja na ten temat na wspólnym posiedzeniu komisji. Informacja została 

pozytywnie zaopiniowana przez wspólnie obradujące komisje.  

 

 

P-kt 6. 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Krzysztof Hopaluk poinformował, że informacja  

o przygotowaniu Zarządu Dróg Powiatowych w Łęczycy do zimy 2024/2025 została 

przesłana do wiadomości radnych drogą mailową, zgodnie z załącznikiem nr 6 do protokołu.  

Radny Zbigniew Marczak podkreślił, że gospodarka materiałowa ZDP pozostawia wiele do 

życzenia. Dodał, iż sytuacja, że podawane są dane w przybliżeniu daje możliwość do 

nadużyć i nieprawidłowości. Zapytał również czy jednostka jest przygotowana do zimy.  

Radny Michał Czekalski zauważył, że w informacji o przygotowaniu do zimy są 

wyszczególnione jedynie pojazdy własne jednostki. W związku z powyższym zapytał czy  

w tym roku nie było żadnego przetargu na dodatkowe pojazdy? 

Pan Karol Niewiadomski – Dyrektor ZDP w Łęczycy poinformował, że jeśli chodzi  

o zgromadzony zapas mieszanki piasku z solą, jednostka ma bardzo precyzyjne przychody, 

natomiast nie ma precyzyjnej wagi w koparko-ładowarce. Takiej wagi nigdy nie było i dlatego 

też jeżeli chodzi o aktualny stan, zawsze podawany jest w zaokrągleniu. Jeżeli natomiast 

chodzi o pytanie czy jednostka jest gotowa do zimy Pan Dyrektor odpowiedział, że tak.  

W nawiązaniu do pytania Radnego Michała Czekalskiego o inne podmioty, które miałyby 

uczestniczyć w zimowym utrzymaniu dróg, w zeszłym roku zostało przeprowadzone 

rozeznanie i nikt się nie zgłosił. W związku z tym jednostka będzie się starała własnymi 

siłami utrzymać drogi w czasie zimy. Dodał również, że Pan Starosta przedstawił inicjatywę 

mającą na celu przekazanie do dyspozycji na czas akcji zimowej jednego z ciągników ZSMR 

w Piątku. Na stanie jednostki jest również jeden ciągnik od gminy Witonia, jednak będzie 

konieczne dokupienie adaptera, który połączy ciągnik z pługiem.  

Pan Starosta Janusz Mielczarek podkreślił, iż pytanie Radnego Zbigniewa Marczaka 

zawierało w sobie pewną sugestię, że gospodarka materiałowa jest źle prowadzona. Dodał, 

iż nie chciałby takich sytuacji, że w zadanym pytaniu znajduje się sugestia czy posądzanie 

kogoś o jakąś nieprawidłowość czy nieuczciwość.  

Radny Zbigniew Marczak poprosił Starostę, aby wysłuchał jego wypowiedzi ze 

zrozumieniem. Podkreślił, iż nie było w niej żadnej sugestii, a jedynie informacja, że tak 

prowadzona gospodarka materiałowa daje możliwość do nadużyć.  
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P-kt 7. 

W niniejszym punkcie głos zabrał Radny Krzysztof Hopaluk – Przewodniczący Rady 

Powiatu, który przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych. Zgodnie  

z obowiązującymi przepisami wpłynęły one w ustawowym terminie. W wyniku analizy 

składanych oświadczeń nie stwierdzono nieprawidłowości. Oświadczenia Starosty 

Łęczyckiego oraz Przewodniczącego Rady Powiatu przesłano Wojewodzie Łódzkiemu  

w ustawowym terminie. Informacje dotyczące składanych oświadczeń majątkowych 

stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

P-kt 8a. 

W niniejszym punkcie Pani Renata Wilińska – Skarbnik Powiatu Łęczyckiego omówiła 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr LXVIII/340/23 Rady Powiatu 

Łęczyckiego z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łęczyckiego 

na 2024 rok.  

Radny Jarosław Głowacki – Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Radny Radosław Kupis - Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji Rady Powiatu Łęczyckiego 

poinformowali, iż wspólnie obradujące Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały  

w w/w sprawie stosunkiem głosów: 

-  Komisja Planu, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 14 – za; 

- Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji: 15 – za. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Krzysztof Hopaluk poprosił o sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu uczestniczyło aktualnie 17 radnych.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu Łęczyckiego w obecności 17 radnych, jednogłośnie 

podjęła Uchwałę Nr VII/48/24 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr LXVIII/340/23 

Rady Powiatu Łęczyckiego z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Łęczyckiego na 2024 rok. 

Niniejsza uchwała znajduje się w załączniku nr 8 do protokołu. 

 

 

P-kt 8b. 

W niniejszym punkcie Pani Renata Wilińska – Skarbnik Powiatu Łęczyckiego omówiła 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr LXVIII/339/23 z dnia 27 

grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łęczyckiego na lata 2024–2028.  

Radny Jarosław Głowacki – Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Radny Radosław Kupis - Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji Rady Powiatu Łęczyckiego 

poinformowali, iż wspólnie obradujące Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały  

w w/w sprawie stosunkiem głosów: 

-  Komisja Planu, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 14 – za; 

- Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji: 15 – za. 
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W wyniku głosowania Rada Powiatu Łęczyckiego w obecności 17 radnych, jednogłośnie 

podjęła Uchwałę Nr VII/49/24 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr LXVIII/339/23 

z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łęczyckiego na lata 2024–2028. 

Niniejsza uchwała znajduje się w załączniku nr 9 do protokołu. 

 

 

P-kt 8c. 

W niniejszym punkcie Pan Janusz Jankowski – Kierownik Wydziału Promocji, Kultury  

i Sportu omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Łęczyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

za 2025 rok.  

Radny Jarosław Głowacki – Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Radny Radosław Kupis - Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji Rady Powiatu Łęczyckiego 

poinformowali, iż wspólnie obradujące Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały  

w w/w sprawie stosunkiem głosów: 

-  Komisja Planu, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 14 – za; 

- Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji: 15 – za. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu Łęczyckiego w obecności 17 radnych, jednogłośnie 

podjęła Uchwałę Nr VII/50/24 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Łęczyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

za 2025 rok. 

Niniejsza uchwała znajduje się w załączniku nr 10 do protokołu. 

 

 

P-kt 8d. 

W niniejszym punkcie zabrał głos Pan Paweł Granosik – Kierownik Wydziału Oświaty  

i Pomocy Społecznej, który omówił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w Uchwale Nr LXXIII/362/24 Rady Powiatu Łęczyckiego z dnia 20 marca 2024 roku  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu   

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków Funduszu na te zadania  

w 2024 roku.  

Radny Zbigniew Marczak zwrócił się do obsługi prawnej z zapytaniem czy takie konotacje 

rodzinne, że powyższą uchwałę opiniowała córka radnego i jednocześnie członka Zarządu 

będą właściwie odbierane przez społeczeństwo.  

Pani Iwona Janiuk – radca prawny poinformowała, że prawnie nie ma tutaj żadnych  

przeciwskazań.  
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Radny Jarosław Głowacki – Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Radny Radosław Kupis - Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji Rady Powiatu Łęczyckiego 

poinformowali, iż wspólnie obradujące Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały  

w w/w sprawie stosunkiem głosów: 

-  Komisja Planu, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 14 – za; 

- Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji: 15 – za. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu Łęczyckiego w obecności 17 radnych, jednogłośnie 

podjęła Uchwałę Nr VII/51/24 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr LXXIII/362/24 

Rady Powiatu Łęczyckiego z dnia 20 marca 2024 roku w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz           

wysokości środków  Funduszu na te zadania w 2024 roku. 

 

 

P-kt 8e. 

W niniejszym punkcie głos zabrała Pani Beata Miłecka – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Łęczycy, która omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok 

opłat za usunięcie i parkowanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz o wysokości 

kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

Radny Zbigniew Marczak poprosił o wyjaśnienie, co kryje się pod nazwą urządzenie 

transportu osobistego. Stwierdził, że skoro Powiat ma płacić za przechowywanie pojazdów 

na parkingach to nie może płacić za coś, co nie będzie mieściło się w tych kategoriach.  

Pani Beata Miłecka stwierdziła, że jest to sformułowanie ustawodawcy, więc tam należałoby 

skierować zapytanie. Dodała również, że pojazdy usuwane są dyspozycją policji i to ona lub 

straż miejska szereguje pojazd w danej kategorii.  

Pani Iwona Janiuk – radca prawny dodała, że w tym przypadku lepiej jest napisać przepis 

w sposób ogólny, ponieważ jeśli zostanie to sformułowane precyzyjnie, można jakiegoś 

pojazdu, który znajdzie się w dyspozycji policji nie ująć.  

 

Radny Jarosław Głowacki – Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Radny Radosław Kupis - Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji Rady Powiatu Łęczyckiego 

poinformowali, iż wspólnie obradujące Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt  uchwały  

w w/w sprawie stosunkiem głosów: 

-  Komisja Planu, Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 14 – za; 

- Komisja Edukacji, Kultury, Turystyki i Kultury Fizycznej oraz Promocji: 15 – za. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu Łęczyckiego w obecności 17 radnych, jednogłośnie 

podjęła Uchwałę Nr VII/52/24 w sprawie ustalenia na 2025 rok opłat za usunięcie  

i parkowanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz o wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
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P-kt 9. 

W niniejszym punkcie Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Hopaluk poinformował, że na 

jego ręce wpłynęła jedna interpelacja od Radnej Beaty Gawryszczak, która została 

przekazana Staroście i odpowiedź na nią zostanie udzielona w odpowiednim czasie. 

Pan Starosta Janusz Mielczarek poprosił, aby wszystkie składane interpelacje były 

podpisywane, a nie stanowiły jedynie wydruk z komputera.  

 

 

P-kt 10. 

W niniejszym punkcie głos zabrał Radny Edward Cymmer, który ogłosił zbiórkę na 

Szlachetną Paczkę dla jednej z rodzin.  

Radny Zbigniew Marczak przypomniał Przewodniczącemu Rady o odczytaniu pisma służb 

Wojewody z kwietnia br. w kwestii zwoływania posiedzeń Rady Powiatu Łęczyckiego. 

Podkreślił, że Przewodniczący miał się zapoznać z tym pismem i odczytać je na sesji.  

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Hopaluk poinformował, że wszyscy Radni otrzymali 

w/w pismo drogą mailową, dlatego uznał, że sprawa jest już załatwiona.   

Radny Włodzimierz Lewandowski zwrócił się do Zarządu Powiatu z pytaniem odnośnie 

odpowiedzi na petycję z Witoni dotyczącą remontu drogi w Szamowie w kierunku Byszewa. 

Zauważył, że deklaracja, iż Gmina wniesie 50% udziału własnego jest za daleko idąca, gdyż 

nie wiadomo kiedy zostanie przeprowadzona w/w inwestycja i jakie środki będą wymagane.  

Pan Starosta Janusz Mielczarek podkreślił, że nie było tutaj intencji, aby ktoś poczuł się 

niekomfortowo i poinformował, iż realia są takie, że jest miesiąc na złożenie wniosku na 

daną inwestycję drogową i wtedy nie ma czasu na wystosowanie takiego zapytania. 

Wszyscy wójtowie i burmistrzowie wiedzą o tej zasadzie i jeżeli ze strony gmin nie będzie 

woli współfinansowania inwestycji to Powiatu nie będzie na nie stać. W związku  

z powyższym Powiat chce pozyskać informację czy jest to priorytet danej Gminy i czy  

w ramach swoich możliwości ma zamiar pomóc w realizacji zadania.  

 

 

P-kt 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof Hopaluk                

o godz. 10.16 zamknął  obrady VII Sesji Rady Powiatu dziękując wszystkim za przybycie                             

i  udział  w  posiedzeniu. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 Powiatu Łęczyckiego 

 

 

  Krzysztof Hopaluk 

Protokolant: 

Beata Jabłońska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


